
Erhvervsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 15. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 184

Hvor mange medarbejdere i SØIK er aktuelt ansat til at beskæftige sig med hvidvask, og

hvad har udviklingen i antal været over de seneste 2 år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V) og Eva Kjer Hansen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Preben.Henriksen@ft.dk, Eva.Kjer.Han-

sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lars Christian Lilleholt

formand
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